
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
27.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 18.06.2018     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 34 7 0
Vedoucí odborů MMK 9 9
Občané, hosté 12

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 32 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Dále bylo přistoupeno k 
procedurálním otázkám. Primátor sdělil, že z jednání zastupitelstva města se omluvil: pan Stanislav Sobel, Tomáš 
Hanzel, Dušan Dúška, Radek Orszulik, paní Marcela Tomková, DiS. Martina Orgoníková a Ing. Radek Podstawka.. 
Řekl, že hlasovat budeme veřejně, prostřednictvím hlasovacího zařízení. Pro případ jeho poruchy byly určeny tyto 
sčitatelky: Ivana Legerová, Bc. Petra Klapsiová, Jitka Korzonková a Tamara Hercigová. Hlavní sčitatelkou určil Ing. 
Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 27. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu Nekardovou. U 
ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu z 26. zasedání ZM Karviné konaného dne 23.04.2018, který byl ověřen 
bez připomínek. Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Ověřovateli zápisu byli schváleni: pan 
Vladimír Kolek a Mgr. Libor Olajec.
Tímto byly ukončeny procedurální otázky, viz hlasování č. 1, usnesení ZM č. 834 (pro 31, proti 0, zdržel se 1). 

                 
Ing. J. Wolf - sdělil, že v programu 27. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:
Po jednání schůze RM dne 11.06.2018 byly členům ZM předány na cloud Karviná materiály, a to:
• z Odboru ekonomického - doplnění programu č. 1 -„Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle 59. smlouva“,
• z Odboru rozvoje - doplnění programu č. 2 – „Dodatek č. 4 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Základní 
škola a Mateřská škola Družby, Karviná, příspěvková organizace“,
Protože tyto body byly uvedeny v programu 27. zasedání ZM Karviné, nebylo třeba o jejich doplnění hlasovat.

Po jednání schůze RM dne 11.06.2018 byl dále členům ZM předán na cloud Karviná materiál:
• z Odboru rozvoje - doplnění programu č. 3 -„Návrh na poskytnutí investiční dotace společnosti STaRS Karviná, 
s.r.o.“.
Protože tento bod nebyl uveden v programu 27. zasedání ZM Karviné, nechal o jeho doplnění hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 32
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 834
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - dále po jednání mimořádné schůze RM před zasedáním ZM došlo k doplnění programu o další dva 
materiály z Odboru rozvoje, a to:
• doplnění programu č. 4 - „Záměr realizovat projekt Rekonstrukce objektu Kosmos v Karviné – zateplení“.
• doplnění programu č. 5 - „Záměr realizovat projekt Zateplení bytového domu č. p. 871, U Lesa, Karviná-Ráj“.
Protože tyto body nebyly uvedeny v programu 27. zasedání ZM Karviné, nechal o jejich doplnění postupně hlasovat.
Nejdříve o doplnění programu č. 4 - Záměr realizovat projekt Rekonstrukce objektu Kosmos v Karviné – zateplení.

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 32
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 834
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - dále nechal hlasovat o doplnění programu č. 5 - Záměr realizovat projekt Zateplení bytového domu 
č. p. 871, U Lesa, Karviná-Ráj.
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HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 31
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 834
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou další návrhy na doplnění programu. 
MUDr. M. Gebauer - požádal o stažení bodu programu č. 12 - Společná deklarace o zachování Polikliniky v 
Karviné-Mizerov, aby nebylo pochopeno, že by se mohlo jednat o nedovolenou podporu.
Ing. J. Wolf - o předloženém návrhu nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 11
PROTI : 6
ZDRŽEL SE : 15 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - protože další návrhy na doplnění programu nebyly podány, nechal navržený program, včetně 
doplněných bodů, schválit.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 25
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 7 usnesení č. 834
Program 27. zasedání ZM Karviné byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - v souladu s článkem 14.1 JŘ ZM Vás informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat výhodu 
nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje na 
základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost před zahájením 
zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové zastupitelstva a 
členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění, povinni při jednání zastupitelstva, ve kterém 
vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, jestliže 
se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný 
osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámen je vždy 
součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.

p. D. Puhr - nahlásil střet u bodu programu č. 16 - Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města 
Karviné na podporu individuální bytové výstavby.
p. K. Wiewiórka - nahlásil střet u bodu programu č. 16 - Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního 
města Karviné na podporu individuální bytové výstavby.

Nyní bylo přistoupeno k projednávání jednotlivých bodů programu.

1)   Návrh na udělení ocenění - Medaile MUDr. Waclawa Olszaka
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který předložil návrh na udělení ocenění - 
„Medaile MUDr. Wacława Olszaka“ těmto osobnostem - Mgr. Libuši Kolkové, PaedDr. Milanu Bystroňovi a 
Symfonickému dechovému orchestru Májovák za jejich mimořádné a zvlášť záslužné činy, rozvoj a propagaci 
města. O krátké úvodní slovo, které bylo doplněno krátkou prezentací, požádal náměstka primátora p. Wiewiórku, 
kterému předal slovo.
p. K. Wiewiórka - řekl, že se jedná o druhé nejvyšší vyznamenání, které uděluje město Karviná. Toto vyznamenání 
je udělováno za mimořádné a zvlášť záslužné činy, rozvoj a propagaci města. Postupně představil jednotlivé 
oceněné - Mgr. Libuši Kolkovou, PaedDr. Milana Bystroně a Symfonický dechový orchestr Májovák. Řekl, že Libuše 
Kolková je známou regionální historičkou, pamětnice a znalkyně Karvinska. 
Symfonický dechový orchestr Májovák patří k předním představitelům kultury našeho města. Za dobu své existence 
procestoval celou Evropu, navštívil 15 zemí a získal řadu významných ocenění. V letošním roce Májovák oslaví 110 
let své existence řadou koncertů, které vyvrcholil velkým koncertem 8. června 2018 během Dnů Karviné na 
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Masarykově náměstí v Karviné-Fryštátě. Šéfdirigentem orchestru je Ondřej Packan. 
PaedDr. Milan Bystroň je hudebníkem tělem i duší a takéí legendou karvinského dechového orchestru Májovák. V 
roce 2009 se na Novoročním koncertu v Karviné rozloučil s orchestrem a byl zvolen čestným dirigentem Májováku. 
Ing. J. Wolf - poděkoval za provedenou prezentaci, která byla písemně doložena k zápisu. O předloženém návrhu 
na ocenění těchto osobností nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 835
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - přistoupil k aktu ocenění s tím, že oceněné požádal, aby předstoupili před předsednický stůl, kde jim 
společně s náměstkem primátora p. Wiewiórkou předal Medaili MUDr. Waclawa Olszaka a poděkoval za práci, 
kterou pro město Karviná udělali, a to především pro jeho rozvoj a propagaci.

2)   Stanovení počtu členů Zastupitelstva města Karviné pro volební období 2018 - 2022
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora, kdy příslušné zastupitelstvo obce 
stanoví pro nadcházející volební období, nejpozději 85 dní před dnem voleb, počet členů zastupitelstva. Rozhodující 
pro jeho stanovení je počet obyvatel obce k 1. lednu roku, v němž se konají volby. Vzhledem k tomu, že Karviná 
měla k tomuto datu 53 743 obyvatel, zastupitelstvo by mělo mít 25 - 45 členů. Po dohodě politických klubů bylo 
navrženo stanovit pro volební období 2018 - 2022 počet členů ZM na 41. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 836
Návrh byl schválen.

3)   Platforma obcí a měst ČR postižených vysokou mírou negativních sociálně patologických jevů - 
Memorandum o společném zájmu
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu bylo Oddělení Kancelář primátora. Rada města dne 28.05.2018 
rozhodla pověřit statutární město Kladno, aby jménem statutárního města Karviné podalo návrh na účastenství v 
řízení vedeném u Ústavního soudu, jehož předmětem je projednávání senátního návrhu na zrušení § 33d zákona č. 
111/2006 Sb., o hmotné nouzi. K rozhodnutí o uzavření „Memoranda“, uvedeného v příloze č. 1 k usnesení, je 
kompetentní Zastupitelstvo města Karviné. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 837
Návrh byl schválen.

4)   Darování vyřazeného majetku
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Jednalo se o darování vyřazeného 
neupotřebitelného dlouhodobého hmotného majetku Sociálním službám Karviná a společnosti ADRA, o.p.s. na 
základě darovací smlouvy. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 4.
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HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 838
Návrh byl schválen.

5)   Zásady prodeje domů, bytů a nebytových prostorů v těchto domech včetně pozemků z vlastnictví 
statutárního města Karviné
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Zastupitelstvo města vydalo usnesením č. 
521 ze dne 30.04.2017 „Zásady prodeje domů, bytů a nebytových prostorů z vlastnictví statutárního města Karviné“ 
s tím, že příloha č. 2 tvořila „Seznam domů a jednotek určených k prodeji v domech, v nichž bylo zřízeno zástavní 
právo pro účely realizace půdních vestaveb a střešních nástaveb“. Protože bude postupně docházet k výmazům 
zástavního práva u dotovaných jednotek, bylo doporučeno změnit tyto „Zásady“ dle přílohy č. 1 k usnesení. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 839
Návrh byl schválen.

6)   OZV č. 5/2018, kterou se mění OZV č. 8 o zabezpečení čistoty a veřejného pořádku na území statutárního 
města Karviné
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační, a to na základě doporučení Odboru veřejné 
správy, dozoru a kontroly ministerstva vnitra, který ve svém stanovisku konstatoval rozpor uvedené OZV se 
zákonem. Návrh jednotlivých změn byl vložen do aktuálně platného a účinného textu OZV dle přílohy č. 1 k 
usnesení. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. O. Brdíčko - v rámci schvalování OZV navrhl ještě jednu volnou lokalitu pro výběh psů, a to na levém břehu 
řeky Olše, od Darkovského mostu směrem k Loděnici.
Ing. J. Wolf – doporučil, aby návrh prošel nejdříve diskuzí s tím, že může např. dojít k upřesnění této lokality z 
hlediska vlastnictví pozemků. Zeptal se Ing. Brdíčka, zda by souhlasil s tím, že až při další navrhované změně bude 
tento jeho požadavek do OZV zapracován.
Ing. O. Brdíčko - souhlasil s tímto řešením.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 6.

HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 840
Návrh byl schválen.

7)   OZV č. 6/2018 o regulaci provozování hazardních her na území statutárního města Karviné
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Novou vyhláškou, uvedenou v příloze č. 1 k 
usnesení, bude možné na území města provozování vybraných hazardních her pouze v herním prostoru „kasino“. 
Vymezení míst zůstává totožné s rušenou právní úpravou. Místa již však nebudou určována názvem provozovny, ale 
nově budou určena pouze názvem ulice, č. p. a částí obce. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 7.
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HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 32
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 841
Návrh byl schválen.

8)   Závěrečný účet rozpočtového hospodaření statutárního města Karviné za rok 2017
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický s tím, že rada města doporučila 
zastupitelstvu města projednat a schválit závěrečný účet statutárního města Karviné za rok 2017 dle přílohy č. 1 k 
tomuto usnesení a uzavřít jej vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením bez výhrad. K předloženému 
materiálu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 8.

HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 842
Návrh byl schválen.

9)   Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle 54. až 58. smlouva
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Jednalo se o poskytnutí zápůjčky k podpoře 
Programu Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji vydané zastupitelstvem města s tím, že bylo předloženo ke 
schválení 5 Smluv o zápůjčce pro uvedené žadatele. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 9.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 32
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 843
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 1 - Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle 59. smlouva
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Jednalo se o poskytnutí zápůjčky k 
podpoře Programu Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji vydané zastupitelstvem města s tím, že byla 
předložena ke schválení jedna smluva o zápůjčce pro uvedeného žadatele. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 1.

HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 32
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 844
Návrh byl schválen.

10)   Prodloužení platnosti 3. komunitního plánu sociálních a návazných služeb na území města Karviné na 
období 2015 - 2018 a jeho aktualizace
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. Jednalo se o prodloužení tohoto plánu do 
31.12.2019 s tím, že zpracovaný dokument tvoří „dodatek“ ke stávajícímu komunitnímu plánu, ve kterém byly 
aktualizovány pouze některé zastaralé informace a doplněny o nové a aktuální. Úprava jednotlivých článků byla 
uvedena v příloze č. 1 k důvodové zprávě. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
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D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 10.

HLASOVÁNÍ : č. 17
PRO : 32
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 845
Návrh byl schválen.

11)   Program regenerace městské památkové zóny Karviná
Ing. J. Wolf - uvedl, že ppracovatelem materiálu byl Odbor stavební a životního prostředí, který na území městské 
památkové zóny předložil návrh na prohlášení dvou kulturních památek (areál zámku s přírodně krajinářským 
parkem a areál kostela Povýšení sv. Kříže) za národní kulturní památky a čtyři stavby (nárožní dům č. p. 33, ul. 
Svatováclavská, domy č. p. 34 a 35 ul. Masarykovo náměstí a nárožní dům č. p. 89, ul. Fryštátská), které dosud 
nejsou kulturními památkami. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 11.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 846
Návrh byl schválen.

12)   Společná deklarace o zachování Polikliniky v Karviné-Mizerově
Ing. J. Wolf - řekl, že ppracovatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který předložil ke schválení uvedenou „Deklaraci“ 
za účelem zachování stávající budovy pro zdravotnickou činnost. Aby stávající vlastník polikliniky, což je 
Moravskoslezský kraj, i nadále provozoval objekt Nemocnicí s poliklinikou Karviná-Ráj nebo v případě prodeje 
převedl Polikliniku na Karvinskou hornickou nemocnici a. s., která garantuje zachování stávajících zdravotnických 
provozů. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

MUDr. M. Gebauer - řekl, že v důvodové zprávě materiálu byl uveden požadavek nájemců jednat s vlastníkem 
tohoto objektu, tj. Moravskoslezským krajem s cílem, aby provozovatelem příp. budoucím vlastníkem objektu byla 
KHN. V samotné deklaraci bylo uvedeno, že navrhují, aby v případě, že vlastník nebude chtít provozovat polikliniku, 
byla prodána a převedena na KHN. Z toho není zcela jasné, co se rozumí pod pojmem převedení. Dále nájemníci a 
KHN žádají město Karviná o uzavření této společné deklarace za předpokladu, že provozovatelem objektu 
polikliniky nebude Nemocnice poliklinikou Karviná-Ráj. Protože v současné době není jasné, zda bude nebo nebude 
provozovatelem, už zde viděl nějaký rozpor. Kraj, jako vlastník majetku, je s ním povinen nakládat jako správný 
hospodář s tím, že majetek musí být užíván řádně a hospodárně v souladu s jeho zájmy. Dále je povinen pečovat o 
rozvoj a zachování majetku. V rozporu s těmito principy by byl jakýkoliv prodej nemovitosti soukromému subjektu. 
Rozhodnutí o nakládání s nemovitým majetkem kraje je tedy jen věcí kraje, jako vlastníka, konkrétně je vyhrazeno 
zastupitelstvu kraje. Proto navrhovaná deklarace je zpracována tendenčně ve smyslu o nás, bez nás. Jde o 
iniciativu privátních subjektů hájících své podnikatelské zájmy. Podsouvané řešení převodu nemovitosti na KHN 
není nepochybně jediným možným řešením garantujícím zachování zdravotní péče v daném objektu. Řekl, že není 
možné podléhat takovému nátlaku s tím, že se nepochybně bude kraj touto záležitostí zabývat a hledat řešení, které 
bude k prospěchu všech zainteresovaných. Dodal, že celkově lze deklaraci považovat za uměle vyvolávající emoce.
Ing. J. Wolf - uvedl, že všem je jasné, že se jedná o majetek kraje, o kterém rozhoduje krajské zastupitelstvo s tím, 
že si s ním mohou dělat, co chtějí. Návrh byl připraven na základě vzniklé davové psychózy mezi nájemci - lékaři, 
kteří zjistili, že kraj chce tento objekt prodat. Přesné informace o prodeji neměli, Údajně se mělo jednat o firmu 
pražského podnikatele. Na základě získané informace začali cca před 2-3 měsíci tuto záležitost lékaři řešit na 
zastupitelstvu města s tím, že požadovali, aby objekt Polikliniky zakoupilo město Karviná. V deklaraci se mimo jiné 
uvádí, že se jedná o krajské zdravotnické zařízení s tím, že Rada města Karviné doporučuje, aby objekt zůstal v 
majetku kraje, který by měl vyčlenit finanční prostředky na jeho opravu nebo požádat o nějakou dotaci např. na 
zateplení budovy nebo výměnu oken. Další variantou předloženou lékaři Polikliniky, pokud by chtěl kraj zařízení 
prodat, by bylo převedení objektu pod KHN. Nejlepší variantou by však bylo, kdyby kraj budovu opravil z vlastních 
zdrojů, případně s pomocí získané nějaké dotace. Bude tedy záležet na zastupitelích, jak budou hlasovat o této 
deklaraci s tím, že nikdo nechce, aby byla Poliklinika převedena pod KHN tzv. za hubičku. O tom by následně 
rozhodovalo krajské zastupitelstvo.
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 12.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 24
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 9 usnesení č. 847
Návrh byl schválen.

13)   Záměr realizovat projekt Operativní leasing dvou elektromobilů pro statutární město Karviná
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který reagoval na vyhlášení výzvy 
Ministerstvem životního prostředí, do které je možné podávat žádosti o dotaci na operativní leasing vozidel s 
alternativními pohony. Jednalo by se o dotaci na operativní leasing dvou osobních elektromobilů, které budou 
následně využívány jako referentská vozidla. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 13.

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 32
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 848
Návrh byl schválen.

14)   Záměr realizovat projekt Strategické dokumenty statutárního města Karviné
Ing. J. Wolf - řekl, že zpracovatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o výzvu, do které je možné předložit 
žádost o dotaci pod názvem „Strategické dokumenty statutárního města Karviné“ s tím, že tvorba těchto dokumentů 
bude probíhat v období let 2020 - 2021 pod dohledem odborné firmy. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 14.

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 32
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 849
Návrh byl schválen.

15)   Záměr realizovat projekt Předcházení vzniku biologicky rozložitelných komunálních odpadů
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který ve spolupráci s Odborem komunálních 
služeb. Jedná se o projekt, který navazuje na předchozí, týkající se vybavení systémů pro separaci a svoz kovů a 
bioodpadu. V rámci projektu se předpokládá s pořízením 1000 ks domácích kompostérů, které budou, na základě 
smluv o výpůjčce předávány obyvatelům města. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 15.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 32
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 850
Návrh byl schválen.

16)   Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. který obdržel žádosti o poskytnutí finančního 
příspěvku na podporu individuální bytové výstavby a které dle schválených „Zásad“ splňují stanovené podmínky. Na 
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základě této skutečnosti rada města doporučila uvedeným žadatelům finanční příspěvek na výstavbu rodinného 
domu ve výši Kč 150.000,-- poskytnout. K předloženým návrhům otevřel diskuzi. 
D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 16.

HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 30
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 851
Návrh byl schválen.

17)   Poskytnutí dotace Hasičskému záchrannému sboru Moravskoslezského kraje - výcvikové plochy
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o poskytnutí dotace na přípravu 
území pro výstavbu výcvikové plochy a uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace uvedenému příjemci z rozpočtu 
města ve výši, jak bylo uvedeno v návrhu na usnesení. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 17.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 32
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 852
Návrh byl schválen.

18)   Poskytnutí účelové dotace na provoz Okresní hospodářské komory Karviná na rok 2018
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje na základě přijaté žádosti o dotaci na úhrady 
provozních nákladů spojených s provozem kanceláře Okresní hospodářské komory v Karviné a s činností vydávání 
certifikátů o původu zboží a ATA karnetů za období roku 2018. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 18.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 853
Návrh byl schválen.

19)   Uzavření smluv o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu statutárního města Karviné v roce 2018
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který předložil návrh na uzavření smluv o 
poskytnutí dotací mezi statutárním městem Karviná a uvedenými příjemci - právnickými osobami působícími v 
oblasti sportu. K předloženým návrhům otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 19.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 854
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 2 - Dodatek č. 4 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola a 
Mateřská škola Družby, Karviná, příspěvková organizace
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. O změnu dodatku požádal Odbor majetkový s 
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tím, že se jedná o vyjmutí stavby a přilehlých pozemků z důvodu pronájmu budovy Střední odborné škole 
managementu a práva s.r.o, protože Základní škola a Mateřská škola Družby v současné době tuto budovu 
nevyužívá. Dodatek nabude účinnosti od 01.07.2018. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 855
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 3 - Návrh na poskytnutí investiční dotace společnosti STaRS, s.r.o.
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o poskytnutí dotace společnosti 
STaRS na náklady pojené s realizací projektu „Stavební úpravy Rekonstrukce krytého bazénu v Karviné“. 
Předmětem projektu budou stavební úpravy krytého bazénu, kdy dotace bude výhradně určena k úhradě 
projekčních činností, zajištění administrace veřejné zakázky, stavebních prací, technického a autorského dozoru, 
supervizoru BOZP a na právní poradenství. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 856
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 4 - Záměr realizovat projekt Rekonstrukce objektu Kosmos v Karviné - zateplení
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o podání žádosti o dotaci na uvedený 
projekt s výzvou zaměřenou na zlepšení tepelně-technických parametrů budov. Realizací projektu dojde ke zvýšení 
energetické účinnosti, tedy ke snížení spotřeby energie. Komplexní rekonstrukci souboru budov Kosmos a jejich 
úpravu na malometrážní byty připravuje odbor majetkový s tím, že žádost o dotaci bude předložena do 31.12.2018. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 4.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 857
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 5 - Záměr realizovat projekt Zateplení bytového domu č. p. 871, U lesa, 
Karviná-Ráj
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který připravuje žádost o dotaci na projekt 
zaměřený na zlepšení tepelně-technických parametrů budov. Projekt připravil odbor majetkový s tím, že v roce 2014 
již na tomto objektu proběhla výměna oken a vstupních dveří. Žádost o dotaci bude předložena do 31.12.2018. 
Realizace projektu bude upřesněna v rámci přípravy výběrového řízení. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
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programu č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 858
Návrh byl schválen.

20)   Vyřazení dlouhodobého majetku
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor komunálních služeb. Jednalo se fyzickou likvidaci 
dlouhodobého hmotného majetku pod názvem „Čekárna kovová u sídliště Pokrok, Karviná-Ráj“, neboť vykazuje 
velmi rozsáhlou korozi materiálu. Bude nahrazena novou, kterou dodá firma Euro AWK. K předloženému návrhu 
otevřel diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 20.

HLASOVÁNÍ : č. 31
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 859
Návrh byl schválen.

21)   Schválení investičního záměru přípravy a realizace akce Dětské dopravní hřiště a rekreačně sportovní 
areál v Karviné-Ráji
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. Záměr by měl být realizován v rámci změny 
dispozičního uspořádání ulice Březové v Karviné-Ráji. V souvislosti s tím byla vypracována studie pro vybudování 
dětského dopravního hřiště, sportovně rekreačního areálu a parkovacích ploch. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi. 

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 21.

HLASOVÁNÍ : č. 32
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 860
Návrh byl schválen.

22)   Schválení investičního záměru přípravy a realizace akce Stavební úpravy ul. Březová v Karviné-Ráji
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový, který předložil investiční záměr týkající se 
odstranění dopravní závady v této lokalitě. Součástí záměru bude vybudování nové místní komunikace, parkovacích 
míst, stanovišť na směsný a tříděný komunální odpad, odstranění přestárlých a nebezpečných dřevin. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 22.

HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 861
Návrh byl schválen.
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23)   Odkoupení stavby chodníku - spol. NewCo Immo CZ GmbH
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 23.

HLASOVÁNÍ : č. 34
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 862
Návrh byl schválen.

24)   Prodej pozemků v lokalitě Vagónka Karviná
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 24.

HLASOVÁNÍ : č. 35
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 863
Návrh byl schválen.

25)   Nabytí pozemku - paní Theinertová Romana
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 25.

HLASOVÁNÍ : č. 36
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 864
Návrh byl schválen.

26)   Nabytí plynárenského zařízení do vlastnictví SMK - GasNet, s.r.o.
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 26.

HLASOVÁNÍ : č. 37
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 865
Návrh byl schválen.

27)   Vyřazení dlouhodobého majetku - Objekt Kosmos
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 27.
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HLASOVÁNÍ : č. 38
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 866
Návrh byl schválen.

28)   Podmínky privatizace bytového fondu - č. p. 2189 - 2192, ulice Stavbařů, Karviná-Mizerov
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 28.

HLASOVÁNÍ : č. 39
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 867
Návrh byl schválen.

29)   Převod jednotky č. 6 v domě č. p. 2177, Karviná-Mizerov
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 29.

HLASOVÁNÍ : č. 40
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 868
Návrh byl schválen.

30)   Zmocnění zástupců v Bytových družstvech DRUKANA a Kosmonautů 618 - 621
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 30.

HLASOVÁNÍ : č. 41
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 869
Návrh byl schválen.

31)   Nové interpelace členů ZM
Ing. O. Brdíčko - Informační tabule u vlakového nádraží - reagoval na internetovou diskuzi týkající se poruchy 
informační tabule umístěné před budovou vlakového nádraží, na které jsou uváděny odjezdy jednotlivých autobusů 
ČSAD s tím, že až v měsíci září by měla být instalována nová informační tabule. Navrhl, aby vedení města 
projednalo s vedením ČSAD dočasné nebo provizorní řešení, a to umístění počítače s větším monitorem do 
informačního centra ČD. Pokud by byl problém s počítačem, tak SŽDC by tento počítač mohla zapůjčit.
Ing. J. Wolf - řekl, že uvedená problematika se již řeší s tím, vedení města bude jednat s ČSAD i o záležitosti 
týkající se úpravy jízdních řádů apod. Na interpelaci bude odpovězeno písemně.

32)   Různé MMK
Ing. O. Brdíčko - prostřednictvím zastupitelstva města poděkoval tanečnímu klubu Arabesky za jejich reprezentaci 
města s tím, že v letošním roce získali 14 medajlí na různých soutěžích. Stali se taky taneční skupinou roku ve 
Zlíně.
Ing. J. Wolf - řekl, že tanečních skupin, které vyhrávají, máme ve městě mnoho, na což můžeme být pyšní.
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p. A. Barák - poděkoval všem, co se podíleli na tvorbě a přípravě programu oslav 750. výročí založení města 
Karviné. Byl velmi dobrý, o čemž svědčila i velká účast na těchto oslavách.
Dále podal tyto náměty k řešení:
1. Poukázal na problematiku chybějícího sociální zařízení na Masarykově náměstí v Karviné-Fryštátě při 
konání velkých kulturních akcí. Přestože jsou vždy zajišťována mobilní WC, je to při takovém velkém počtu 
návštěvníků nedostačující. Přestože je na náměstí v provozu několik restauračních zařízení, která by mohla v tuto 
dobu zajišťovat také tuto službu, většina z nich se k tomu staví záporně. Doporučil, aby jim byl ze strany města 
nabídnut nějaký paušál na zakoupení např. toaletního papíru tak, aby mohl být tímto způsobem zajištěn volný vstup 
na WC v provozovnách na náměstí v době konání těchto kulturních akcí. Jako další návrh doporučil, aby bylo v 
nějakém prostoru na náměstí vybudováno veřejné WC.
Ing. J. Wolf -vyjádřil se k návrhu na používání WC v restauračních zařízeních nebo provozovnách na Masarykově 
náměstí. Řekl, že pokud město na náměstí nic neorganizuje nebo nekoná žádné akce, tak si majitelé stěžují, že 
mají v restauracích malou návštěvnost a malé tržby. A naopak, když se konají nějaké větší akce, tak zase někteří z 
nich mají problém v tomto případě vyjít městu vstříc. Tyto zkušenosti získal především z poslední akce – Dnů 
Karviné. Někteří provozovatelé mají v rámci konání akcí u WC umístěnu kasičku na poplatek (10,-- Kč) za jeho 
využití v případě, že někdo není hostem této restaurace. Lidé s tím nemají problém a provozovatel restaurace 
využije tyto peníze na nákup toaletních potřeb. Nápad, aby město stavělo na náměstí veřejné WC, neviděl jako 
dobrý. V této oblasti by měli být podnikatelé pružnější, protože i ve světě je běžné, že v restauracích je možné použít 
za poplatek jejich WC. Proto i v následujících letech, kdy budou plánovány další Dny Karviné, bude třeba na tento 
požadavek myslet. Mimo jiné je třeba pamatovat také na další získané poznatky nebo odstranit určité nedostatky, a 
to: Zapojit TS Karviná do práce i v průběhu dne ohledně vysypávání odpadkových košů během konání akce, protože 
k večeru už jsou přeplněné a odpadky se válí všude. Provozovatele restauračních zahrádek by měli k večeru 
stáhnout velké deštníky, které překáží ve výhledu na pódium. Zvážit možnost přemístění stánků někam vně náměstí 
nebo za pódium, aby se zvětšil prostor pro účastníky akcí. Při tvoření programu, kdy fungují obě scény (na náměstí i 
v parku), myslet na přestávky, aby se lidé měli čas přesunout z jedné scény na druhou.
Při této příležitosti poděkoval ředitelce a všem z MěDK, kteří se podíleli na přípravě akce a tvorbě programu Dnů 
Karviné.

2. Karvinské moře, jako rekreační zóna - vznesl dotaz na ředitele TS Karviná, a.s., zda by bylo možné umístit 
kontejnery na plasty, a to při východu z této oblasti směrem k Darkovskému mostu.
Ing. J. Wolf -sdělil, že po dlouhých jednáních se společností Asental bylo dohodnuto, že tzv. Karvinské moře bude 
od letošního léta otevřeno, bude ve správě společnosti STaRS, s.r.o. Jedná se o pilotní projekt s tím, že letos bude 
testován zájem o jeho využívání. Bude-li o provoz tohoto zařízení zájem, příští zastupitelstvo může projekt dále 
rozvíjet. Do budoucna bude muset město řešit se státem problematiku 1/3 pozemků na území města Karviné, které 
v současné době patří jiným vlastníkům (např. Asental, OKD, AWT). Bude-li se chtít město dále rozvíjet, bude muset 
vlastnit tyto další pozemky nebo o ně bude muset požádat stát. Město i nadále hledá finanční prostředky a chce 
pracovat na Česko-Polském projektu tak, aby kolem celého Karvinského moře (cca 4 km) mohla vzniknout nějaká 
nová cyklostezka. Mělo by se jednat o zajímavý projekt, který bude možné rozvíjet i do budoucna. Řešení 
problematiky odvozu odpadků a zajištění pořádku bude součástí tohoto projektu.

3. Řešení dopravní situace - chybí přechod pro chodce u kruhového objezdu u letního koupaliště, a to ve 
směru ke Kovoně a fotbalovému hřišti. Dotaz vznesl již před 4 lety s tím, že se tenkrát obrátil s řešením této 
problematiky na dopravní komisi, neboť se jedná o nebezpečný dopravní úsek. Situace měla být vyřešena 
výstavbou Lídlu, který dosud nestojí.
Ing. J. Wolf -řekl, že záležitost byla ověřena na stavebním úřadě, kde byla stavba Lídlu potvrzena. Dále získal 
informaci, že v rámci územního řízení developer prováděl nějaké změny, čímž je výstavba Lídlu opožděna. Jednání 
v této věci dále běží s tím, že by v rámci této stavby mohlo dojít k vyřešení této dopravní situace. Pokud tomu tak 
nebude, bude nutné danou situaci dořešit. Navrhl, aby stavební úřad znovu prověřil tuto připomínku tak, aby 
vybudování přechodu pro chodce bylo ve stavební dokumentaci společnosti Lídl zahrnuto.

Ing. J. Wolf - podal informaci, že město Karviná vyhlásila bezdoplatkové zóny v určitých částech města v 
Karviné-Hranice, Mizerov, Ráj, Nové Město a Fryštát s tím, že nyní běží legislativní proces. Mělo by se jednat o 
jeden z nástrojů, kterým může město regulovat příliv nových sociálně slabých občanů. Měl za to, že by to mělo být 
jen ku prospěchu města.

33)   Různé - občané
p. Marta Siudová, občanka města - vystoupila k záležitosti týkající se schválení dotací z Fondu primátora města 
Karviné, které byly projednávány na zasedání ZM dne 29.01.2018 s tím, že tenkrát vznesla dotaz, proč u smlouvy č. 
2 - dotace pro Městský fotbalový klub Karviná a smlouvy č. 4 - dotace pro Městský fotbalový klub Karviná, nebylo v 
části smluvní strana uvedeno zastoupení. Toto místo bylo pouze vytečkováno a za poskytovatele dotace uveden k 
podpisu pan náměstek Wiewiórka místo pana primátora. Domnívala se, že když zastupitelstvo schvaluje návrh 
těchto smluv, mělo by být jméno příjemce nebo zastoupení smluvní strany uvedeno i u těchto dvou smluv. Dodnes 
nedostala písemnou odpověď na tento dotaz.
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Ing. J. Wolf - sdělil, že na její dotaz bylo odpovězeno ústně přímo na uvedeném ZM.
p. Marta Siudová – uvedla, že požadovala písemnou odpověď, neboť jí chtějí znát i někteří jiní občané.
Ing. J. Wolf - dodal, že všechny smlouvy, včetně Městského fotbalového klubu Karviná, jsou zveřejněny na 
internetu, takže každý občan se může s nimi seznámit. Pokud se jedná o spolek fotbalového klubu, je ve smlouvě 
uveden jako předseda spolku on s tím, že je tam určitě i podepsaný. Pokud tedy paní Siudové nestačila ústní 
odpověď na ZM v lednu 2018, bude jí zaslána odpověď písemná. 

p. Marta Siudová - vznesla dotaz týkající se poskytnutí dotace z města na jubilejní zvon k 750. výročí založení 
města.
Ing. J. Wolf - řekl, že na zasedání ZM bylo schváleno poskytnout dotaci Římskokatolické farnosti Karviná ve výši Kč 
1.500.000,--, a to za předpokladu, že Moravskoslezský kraj do 30.06.2018 rozhodne poskytnout finanční prostředky 
ve výši Kč 1.200.000,--. Protože dodnes zastupitelstvo MS kraje nic nepředložilo, více informací bude možné podat 
až na zasedání ZM v září. Tím bylo na dotaz odpovězeno. Bude-li dotace z města čerpána, bude o tom podána 
písemná informace.

p. Marta Siudová - dále hovořila k záležitosti týkající se ubytoven Majáček, Mašinka a Předvoj. Zeptala se, zda tyto 
ubytovny spadají do bezdoplatkových zón.
Ing. J. Wolf -řekl, že ubytovna Mašinka bude k 31.07.2018 uzavřena, byla ve vlastnictví státu s tím, že bylo 
nedůstojné, aby se s občany, žijícími v této ubytovně, setkávali při příjezdu nebo odjezdu z města na nádraží např. 
lázeňští, studenti a jiní hosté. Ubytovna Majáček se nachází před ulicí Havířská, spadá tudíž do bezdoplatové zóny. 
Ubytovna Předvoj je částečně rekonstruována novým vlastníkem (tři patra této budovy), je to bytový dům a ne 
ubytovna. Jsou zde ubytováni většinou starší lidé, kteří mají finanční problémy (exekuce nebo dluhy), čímž z 
finančních důvodů nedosáhnou na lepší způsob ubytování v jiných bytových domech.
p. Marta Siudová - zeptala se, proč nebylo s rekonstrukcí této ubytovny započato již v roce 2014 nebo 2015. 
Citovala text z vystoupení p. Hanzla (v té době primátora), kdy byla tato problematika projednávána na zasedání 
ZM. „Bylo konstatováno, že pokud majitel ubytovny nepředloží do určitého data požadované dokumenty (stavební 
dokumentaci, povolení a kolaudační rozhodnutí), zahájí stavební úřad řízení o odstranění stavby, což může v 
konečné fázi vést i k uzavření této ubytovny. Kdyby bylo možné problémové ubytovny zavřít, bylo by k tomu 
přistoupeno hned“.
Ing. J. Wolf -protože stavební úřad je státní správa, měla by se paní Siudová s tímto dotazem obrátit na ně. Město 
pouze vydává požadovaná stanoviska s tím, že ani v kompetenci primátora není, aby vstupoval do stavebních 
záležitostí jednotlivých zúčastněných stran. Město přistoupilo k vyhlášení bezdoplatkových zón, které vyhlásil 
Parlament ČR a tím začal řešit tuto problematiku. Dodal, že k tomu, co uvedl nebo citoval bývalý primátor Hanzel, se 
nemůže bez jeho přítomnosti vyjadřovat, nebylo by to vhodné.
p. Marta Siudová - dále hovořila o volebním programu strany ČSSD, ve kterém byl uveden záměr přestavby 
ubytovny Kosmos na malometrážní a sociální byty. Nebylo pravdou, že tento záměr byl uveden pouze ve volebním 
programu v letech 2014 - 2018, ale už i ve volebním programu na léta 2010 - 2014. Citovala z tohoto volebního 
programu, z čehož podle ní vyplynulo, že svůj slib do konce roku 2014 strana nesplnila.
Ing. J. Wolf - vysvětlil, že záměr na odkoupení budovy Kosmos byl předložen již dříve. Ale až v roce 2016 se městu 
podařilo budovu Kosmosu, která dříve patřila Residomu, koupit s tím, že celý proces odkoupení nebyl vůbec 
jednoduchý. Vše také souviselo s tvorbou a schválením nového územního plánu. Dodal, že cca 2 roky trvá vyřízení 
stavebního povolení, byla vysoutěžena firma na demolici první části tohoto objektu, v druhé fázi bude probíhat 
přestavba budovy. Město dále vyřizuje i různé dotace na zajištění spolufinancování rekonstrukce této budovy. Na 
vše je třeba určitý čas s tím, že některé věci nejde uspěchat. Tím bylo na tento dotaz odpovězeno.

p. Marian Bojko - poslanec Parlamentu ČR - ve svém vystoupení poukázal na některé nedostatky, které ho jako 
občana města Karviné trápí nebo se mu nelíbí s tím, že vznesl požadavek, zda by se některé věci nedaly zlepšit 
nebo změnit. Provedl výčet toho, co se v poslední době ve městě zlepšilo k lepšímu a co by se ještě dalo změnit. 
Došlo ke zrušení poplatku za odvoz komunálního odpadu, zavedení bezplatného jízdného pro seniory a děti do 15 
let. Vznesl dotaz, zda by nebylo možné přistoupit ke zrušení poplatku za psy, protože v Karviné je mnoho důchodců, 
kteří musí tento poplatek platit. Dále poukázal na různé stavby, které byly ve městě realizovány (kino Centrum, 
opravy chodníků a komunikací, rekonstrukce mostu směrem na Bohumín) s tím, že nikdy nebyly dokončeny ve 
stanoveném termínu nebo dokončovací práce přebírala na stavbách jiná firma. Poukázal také na stavbu 
fotbalového stadionu, který byl vybudován dle norem, aby splňoval požadavky pro 1. ligu. Nebyl však spokojený s 
plastovými sedačkami, které jsou malé a nepohodlné, nevhodně umístěné a nechráněné. Dobře se sedí jen těm, 
kteří jsou ve VIP zóně. Dále vznesl dotaz, proč zahájení rekonstrukce vlakového nádraží v Karviné, jehož peróny 
jsou v nevzhledné, trvalo tak dlouho. Vždy dostával odpověď, že za to může SDŽC, nikoliv město Karviná. Je 
zajímavé, že budova nádraží mohla být zrekonstruována již dříve a ke stávající rekonstrukci dojde až nyní. 
Ing. J. Wolf - reagoval postupně na vystoupení a dotazy p. Bojka. K rekonstrukci mostu směrem na Bohumín uvedl, 
že existuje zákon o zadávání veřejných zakázek schvalovaný poslanci, který v současné době není dobrý. Uvedený 
most není ve vlastnictví města, proto s touto zakázkou nemělo město nic společného. Je ve vlastnictví ŘSAD. 
Protože firma, která most opravovala, zkrachovala, muselo být vyhlášeno nové výběrové řízení na zhotovitele 
stavby. Podobná situace byla i u hlavního vlakového nádraží v Karviné s tím, že jeho budova nepatří městu Karviná. 
Protože v této věci vedl cca 12 let různá jednání, byl rád, že s rekonstrukcí vlakového nádraží bylo započato. Městu 
se také podařilo vyřešit problematiku přístupových pozemků, které jsou ve vlastnictví ČSAD, a to za účelem 
vybudování podchodu ve Starém Městě. V této záležitosti nyní vedení města jedná a hledá možné řešení se SDŽC. 
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U rekonstrukce kina Centrum město opět narazilo na zákon o zadávání veřejných zakázek, na základě kterého 
došlo ke prodloužení stavby, následnému odstraňování závad, nedostatků apod. Proto ještě jednou apeloval na 
pana Bojka, jako poslance Parlamentu ČR, aby se pokusili předložit návrh na zjednodušení zadávání veřejných 
zakázek. Ke stavbě Městského fotbalového stadionu v Karviné uvedl, že byl postaven podle stanovených norem, do 
kterých není možné zasahovat. Pravidla a podmínky jsou jasně dané a ani projektanti na tom nic nezmění. Byl si 
vědom toho, že uvedené sedačky nemusí být zcela komfortní, ale sedí se na nich při fotbale cca 1,5 hod., což není 
zase tak dlouho. Určitě je to lepší, než by měli fanoušci celou dobu stát. K návrhu na odpuštění poplatku za psy sám 
za sebe řekl, že není zase tak velkým ochráncem přírody a určitě je pes něco jiného, než dítě do 15 let nebo senior, 
kterým byly poplatky v MHD odpuštěny. Pes je samozřejmě přítel člověka, hlavně pro opuštěné seniory. Dále pro 
spoustu lidí je to volnočasová aktivita. Měl za to, že každý by si měl za svého psa poplatek zaplatit. Mimo jiné jsou i 
takové případy, že si lidé koupí psy a někteří z nich za měsíc volně pobíhají a MP je pak odchytává a předává do 
psího útulku, jehož provoz město stojí cca 2 mil. Kč ročně. Dodal, že možná až nové ZM se bude požadavkem pana 
Bojka zabývat.
p. Marian Bojko - dodal, že pro někoho nebo hlavně pro starší spoluobčany, je pes jediný člen rodiny, který s ním je 
po celý den. Vyjádřil se ještě k problematice bezdoplatkových zón. Uvedl, že právě strana ČSSD se cca před 20 lety 
postarala o to, aby ti, kterým se dnes nechce pracovat, dostávali různé sociální dávky. Kdyby k tomu v té době 
nedošlo, nemuselo by se to dnes řešit takovým způsobem. Ve městě nebo v okolí je dostatek pracovních 
příležitostí, ale lidem se pracovat nechce. Někteří nepracují již cca 30 let a pracovat nebudou ani jejich děti, protože 
tento návyk nezískaly. Již dnes u nás na průmyslových zónách pracují např. Poláci nebo jiní cizinci. Protože město 
Karviná má zájem budovat další průmyslovou zónu na Barboře, zajímalo ho, kdo tam vlastně bude pracovat. Možná 
tam budou práci zprostředkovávat zaměstnanecké agentury, kdy lidé pak pracují za daleko nižší mzdu. Domníval 
se, že bezdoplatkové zóny tento problém určitě nevyřeší. 

p. Rudolf Tomala, občan města - vystoupil k záležitosti týkající se schválení dotace z města na pořízení jubilejního 
zvonu Římskokatolické farnosti Karviná k 750. výročí založení města. Zeptal se, kdo je majitelem tohoto kostela s 
tím, že mu bylo sděleno, že církev. Se schválením této dotace nesouhlasil, protože i občané, kteří si odkoupili domy 
od města, si museli vzít úvěr a veškeré opravy a rekonstrukce hradit z tohoto úvěru. Zajímalo ho, proč město 
Karviná musí mít největší zvon v Moravskoslezském kraji nebo druhý největší v ČR. Měl za to, že by bylo lepší tyto 
peníze využít na jiné prospěšnější účely nebo projekty. Dnešní mladou generaci nějaké zvony vůbec nezajímají. 
Pokud lidé v kostele tento zvon chtějí, měli by si ho zaplatit ze svého. Protože asi před 4 - 5 lety byly ve zvonici 
kostela Povýšení sv. Kříže v Karviné-Fryštátě instalovány 4 nově odlité zvony, zeptal se, kdo je financoval. Dostal 
odpověď, že byly financovány z vlastních zdrojů církve a ze sbírek farníků. Připomněl, že město již dříve přispělo 
Římskokatolické farnosti Karviná na opravu nové střechy kostela. Dodal, že to není jen jeho názor, ale i mnoha 
občanů a také věřících, kteří s poskytnutím dotace z města na pořízení zvonu rovněž nesouhlasí.
Ing. J. Wolf - řekl, že dosud nebyla dotace zastupitelstvem MS kraje schválena. Protože se zasedání krajského 
zastupitelstva do konce června již nekoná, tak se domníval, že ani dotace z města schválena nebude. Tím bylo na 
dotaz odpovězeno.

p. Rudolf Tomala - opětovně předložil návrh, aby zasedání ZM Karviné byla od nového roku vrácena zpět na 8:00 
hod. Dodal, že to není jen jeho názor, ale i jiných, protože se počet občanů, kteří navštěvují odpolední zasedání ZM, 
nijak výrazně nezvýšil.
Ing. J. Wolf -řekl, že o tom již rozhodne nové zastupitelstvo města po volbách. Tím bylo na námět odpovězeno.

p. Monika Heisigová, občanka města - vystoupila k problematice těžby OKD pod Starým Městem.
Podala informaci, že společnost OKD cca před 14 dny oznámila zájem o rozšíření těžby pod Karvinou-Starým 
Městem. Zeptala se, zda se situace nějak změnila, když společnost OKD stáhla žádost na rozšíření těžby. Občané 
by rádi věděli, jaké jsou vize života ve Starém Městě, a to ať už se těžit bude, nebo nebude. Chtějí se setkat se 
zástupci společnosti OKD a vedením města, protože OKD sice tvrdí, že vlivy se jejich domů nedotknou, ale oni je už 
pociťují nyní. Žijí stále v nejistotě a mají obavy, že případná těžba by mohla mít na jejich majetek negativní vliv. 
Uvedla, že by se mělo jednat o 10. kru, 24. sloj. Připomněla, že ve Starém Městě byly pozastaveny výkupy domů, na 
základě nového územního plánu není povolena výstavba nových rodinných domů. Zajímalo jí, jak chce OKD těžit, 
když nemá s majiteli dotčených nemovitostí sepsány dohody o náhradách budoucích škod. Uvedla, že nyní stojíme 
před situací, kdy OKD požádalo o rozšíření těžby, město Karviná tuto těžbu v roce 2016 po předložení redukované 
varianty, která zasahuje jen pod Staré Město a vyhne se průmyslové zóně Nové Pole, povolilo. Vznesla dotaz, zda 
vedení města ví o rozhodnutí OKD, tedy o stažení žádosti o povolení hornické činnosti u Českého báňského úřadu.
Dále získala informaci, že se městu podařilo vyřešit záležitost s pozemky, která se řeší již od roku 2011, ohledně 
zajištění přístupu k podchodu ve Starém Městě. Zeptala se, proč to nešlo vyřešit dříve, ale až nyní před volbami. K 
vybudování podchodu nakonec nedošlo i přesto, že ze strany SŽDC bylo vše připravené a z města schváleny 
finanční prostředky na jeho realizaci. Vznesla proto dotaz, kdy se bude tento podchod budovat a zda se bude či 
nebude těžit pod Starým Městem.
Ing. J. Wolf -připomněl, že od roku 2006 byla v rozpočtu města rezervována částka ve výši 7,5 mil. Kč na 
vybudování podchodu ve Starém Městě. Tato částka byla v rozpočtu rezervována cca do roku 2012. Bylo 
dohodnuto, že stát, jako projektant stavby, provede veškeré stavební práce, včetně vybudování výtahu a podchodu 
a město na to poskytne příspěvek ve výši 7,5 mil. Kč. V roce 2012 projektanti sdělili, že nechtějí tento příspěvek s 
tím, aby si podchod vybudovalo město samo. Protože se jednalo o miliardovou investici ze strany státu, na kterou 
město nemělo volné finanční prostředky, od vybudování podchodu odstoupilo. V té době vyšlo najevo, že v 
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souvislosti s výstavbou podchodu bylo nutné vybudovat i chodník, který by musel být postaven na pozemcích 
ČSAD, které nechtělo pozemek projektantům odprodat, protože tam plánovalo své záměry. Stejné problémy řešilo s 
ČSAD také vedení města, když požádali o prodej požadovaného pozemku. Z jejich strany nebyl ani zájem o 
uzavření věcného břemena. Proto město opětovně vstoupilo do jednání s SŽDC a znovu požádali o hledání 
možností, jak s ČSAD uzavřít nějaké kompromisní řešení. Bylo přislíbeno, že ČSAD městu pozemku neprodá, ale 
uzavře věcné břemeno za určitých podmínek tak, aby nedošlo ke znehodnocení jejich pozemku. Jednání jsou 
teprve na začátku, takže se uvidí, jak to nakonec všechno dopadne. Byl by nerad, protože to nemá nic společného s 
volbami, aby se tyto souvislosti nějakým způsobem spojovaly.
K problematice těžby pod Starým Městem uvedl, že cca před 1,5 měsícem navštívil v Praze na Ministerstvu 
průmyslu p. Hűnera, neboť město nemělo z OKD žádné informace o plánované těžbě. Domníval se, že od něho tyto 
informace získá. Nestalo se tak, sám nic nevěděl, protože dosud nemají situaci v OKD zmapovanou. V mezidobí, po 
převzetí společnosti OKD, o ni toto ministerstvo přišlo s tím, že dnes patří pod Ministerstvo financí, které by pak 
mělo sdělit, kde a jak dlouho bude OKD těžit. Domníval se, že OKD dnes postupuje podle schváleného 
restrukturalizačního plánu, který byl zpracován věřitelským výborem. Pokud společnost OKD svou žádost na 
báňském úřadu stáhla, tak nejspíš z důvodu přepracování tohoto plánu, který budou tvořit se státem.
p. Monika Heisigová - zeptala se, zda byl někdo z vedení města cca před měsícem přítomen schůzky na OKD, 
která se konala za účasti vládní návštěvy.
Ing. J. Wolf - uvedl, že nikdo z vedení města pozván nebyl.
p. Monika Heisigová - dodala, že následně po této schůzce vyšel v Karvinském deníku článek, ve kterém se na 
dotazy, jak to vypadá s těžbou pod Starým Městem, vyjádřil i za přítomnosti p. Babiše předseda dozorčí rady p. 
Kuča, že s těžbou v této lokalitě již nepočítají, protože investiční náklady by byly nepřijatelné. Následně za tři týdny 
na to OKD vyvěsilo oznámení o zahájení správního řízení. Nevěděla, co si má o tom myslet, protože pro obyvatelé 
Starého Města není jednoduché stále žít v této nejistotě.
Ing. J. Wolf – domníval se, že OKD dnes patří státu, který by měl jednoznačně říct, do kdy a kde chtějí těžit a kdy 
bude zahájen útlum jednotlivých dolů. V současné době nemá město o této situaci s kým jednat.
p. Monika Heisigová - problém viděla v tom, že byla schválena studie EIA, ve které je přesně popsán postup, jak 
bude OKD postupovat při těžbě dané sloje, která začíná 10. krou a končí 26. krou. OKD však přišlo s tím, že si 
požádalo o povolení těžby ve 24. kře. Podle horního zákona by se mělo OKD vypořádat se všemi vlastníky 
nemovitostí a mělo by mít s nimi sepsány dohody o vyřešení střetu zájmů. Nic takového nebylo s žádným majitelem 
nemovitosti ve Starém Městě dohodnuto nebo podepsáno. Měla za to, že bez těchto dohod není možné žádat 
Český báňský úřad o povolení hornické činnosti. Nevěděla proto, zda se bude jednat pouze o těžbu této jedné sloje, 
ze které budou vlivy tak malé, že OKD nepotřebuje mít uzavřené tyto dohody. Nebo v opačném případě, aby OKD 
nemuselo mít uzavřené tyto dohody a nemuselo lidem nic platit, budou si postupně žádat o povolení těžby v jedné 
sloji, pak za dva roky o povolení těžby ve sloji další s tím, že vždy požádají pouze o správní řízení. Měla za to, že 
toto EIA neumožňuje, těžba pod Starým Městem by se měla vyřešit jako celek, rovněž zahájení správního řízení by 
mělo být na celou těžbu. Z toho vyplývá, že OKD si opravdu dělá, co chce a není schopno říct jasné stanovisko, kde 
budou těžit. Vznesla proto dotaz, zda může vedení města nějakým způsobem oslovit Ministerstvo financí, pod které 
nyní OKD patří, aby se jasně vyjádřili k plánované těžbě OKD a občané Starého Města v tom měli jasno. Protože 
pokud těžba povolena bude, dojde následně k důlním škodám, objeví se spodní vody apod. Dodala, že společnost 
OKD v této části města výkupy domů pozastavila a veškeré žádosti, podané jako důlní škody, byly ze strany OKD 
zamítnuty. Přestože byly zaznamenány ve Starém Městě poklesy, OKD nechce uznat, že to je důsledkem hornické 
činnosti. Občan se nachází v začarovaném kruhu, přestože žije v oblasti, kde probíhá hornická činnost, nemůže 
přimět toho, kdo škodu způsobuje, aby ho odškodnil. Proto by potřebovali, aby i město nějakým způsobem vstoupilo 
do jednání s OKD a lidem ve Starém Městě tímto způsobem usnadnili přístup k tomuto odškodnění. Vedení města 
by mělo zaslat také na OKD dotaz, aby se k záměru těžby oficiálně vyjádřili, a také proč vzali žádost podanou na 
Báňský úřad zpět, protože z toho není patrné, co tím vedení OKD zamýšlí. Zda od záměru těžby odstoupili nebo 
chtějí záměr nějakým způsobem upravit nebo přepracovat.
Ing. J. Wolf – řekl, že vedení města bude muset určitě nějaká jednání zahájit. Nebyl si však jistý, zda v tuto chvíli 
nějakou informaci získají, protože asi ani OKD samo přesně neví, jak to vše nakonec bude. Získané informace 
budou paní Heisigové podány písemně.

p. Zuzana Klusová, občanka města -vystoupila k zveřejněným výstupům hodnocení „Index kvality života“, kdy se 
město Karviná umístilo na předposledním místě. Dodala, že analýzu prováděla soukromá společnost s tím, že se 
jednalo o průzkum provedený u cca 200 měst v ČR. Snažila se získat nějakou metodiku, na základě které byl tento 
průzkum prováděn, ale nepodařilo se jí to. Indexů, na základě kterých byl průzkum prováděn, bylo asi 30. Zajímalo 
by jí, v čem jsme tak špatní, že jsme se dostali na takové umístění, přestože o některých slabinách určitě víme. Z 
uvedeného výsledku byla velmi zklamaná s tím, že určitě nikdo z toho nemá radost. Vznesla dotaz, zda město o této 
analýze ví, zda si požádá o detaily z této analýzy nebo o profil obce. Protože jako občan si o tyto výsledky zažádat 
nemůže, požádala vedení města, zda by to neučinilo a následně tyto výsledky zveřejnilo. Zeptala se, zda v případě, 
že by se nám hodnocení nelíbilo nebo bychom v některých bodech s něčím nesouhlasili, zda se dá proti tomu 
nějakým způsobem bránit. Protože měla informaci, že průzkum je vyhodnocením statistických dat, zajímala ji právě 
metodika, na základě které byla analýza provedena.
Ing. J. Wolf -řekl, že za získání výsledků je třeba zaplatit. Pro firmu, která analýzu prováděla, je to byznys. 
Průzkumy jsou často prováděny jen tzv. od stolu a ani ne v tom konkrétním městě. Na základě těchto výsledků si 
město může provést vlastní analýzu. Všichni víme, že slabinu máme ve špatném životním prostředí, které je z části 
ovlivněno také lokálním topením z okolního Polska. Dále má na hodnocení vliv velká míra nezaměstnanosti (nyní 9 
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%, z čehož je část rentistů, tak cca 6 %) a také poskytování sociálních dávek a různých příplatků sociálně slabým 
občanům, s čím by měl městu pomoci stát. K lepším výsledkům by do budoucna mohla přispět také výstavba 
obchvatu města. Byl si vědom toho, že uvedené výsledky město poškozují. Ale i přesto se domníval, že určitě 
nejsme zas tak špatným městem v ČR. Tím bylo na námět odpovězeno.

p. Věra Chocholoušová, občanka města – v úvodu svého vystoupení vznesla připomínku s tím, že požádala, aby 
ti, kteří na zasedání ZM vystupují nebo diskutují, hovořili do mikrofonu a hlasitě, protože starší občané a ti, kteří sedí 
vzadu, pak nic neslyší. Dále aby byli občané přihlášeni do diskuze vyzývání v tom pořadí, ve kterém se přihlásili.

Předložila několik námětů k řešení, na které požadovala písemnou odpověď:
1) Otevírací doba v nákupním centru Hypernova, ul. Nádražní – požádala, zda by vedení města vešlo v jednání 
s vedením nákupního centra, za účelem sjednocení otevírací doby všech provozoven – obchodů v tomto centru, a 
to od 8:00 hod.
Ing. J. Wolf -k otevírací době OC Hypernova uvedl, že na příští týden má domluvenou schůzku s paní ředitelkou s 
tím, že i tento požadavek může přednést. Domníval se však, že vedení města ani zastupitele nebo radní nemohou 
jednotlivé provozovatele donutit, aby svou otevírací dobu změnili nebo sjednotili s ostatními.
2) Upozornila na nefunkční informační tabuli ČSAD u vlakového nádraží - protože o tom hovořil již Ing. Brdíčko, 
námět brala za vyřízený s tím, že bude provizorně vyřešen náhradním řešením, jak bylo navrhováno.
3) Vybudování 2 nových laviček v úseku mezi kinem Centrum směrem k OD Kaufland – hovořila za starší 
spoluobčany, kteří by uvítali, kdyby si mohli na těchto lavičkách odpočinout. Další 2 nové lavičky vybudovat v 
úseku od točny, kde zastavují autobusy MHD směrem k novému hřbitovu v Karviné-Ráji.
Ing. J. Wolf - řekl, že vybudování laviček na hlavních tazích již město řeší, návrh se připravuje s tím, že na 
požadovaných místech budou umístěny.

4) Připojila se k návrhu, aby zasedání ZM v příštím volebním období byla opět ráno, a to od 8:00 hod. Návrh 
předložila i z pozice starších spoluobčanů, kteří pak v zimním období, kdy je již brzy tma, na zasedání ZM nechodí.

Dále se vyjádřila k vystoupení p. Bojka, poslance Parlamentu ČR, který hovořil o odpuštění poplatku za psy. 
Neztotožňovala se s tímto návrhem s tím, že se jí nelíbilo také přirovnání, že pes má dnes stejnou hodnotu, jako 
člověk. S poskytnutím dotace z města na pořízení jubilejního zvonu také nesouhlasila, přestože je katolička. 
Domnívala se, že navrhovanou dotací ve výši 1,5 mil. Kč by se dalo pomoci potřebnějším nebo by se dala lépe 
využít k jiným účelům.

Ing. J. Wolf - řekl, že připomínka k pořadí diskutujících bude ze strany města respektována. Na dotazy bude 
odpovězeno písemně.

                 
Ing. J. Wolf – protože byly projednány všechny body programu, jednání 27. zasedání Zastupitelstva města Karviné 
tímto ukončil.

Na dalším zasedání ZM Karviné se zastupitelé města sejdou v pondělí 17. září 2018 v 17:00 hodin. 

z pov. Karel Wiewiórka, v. r.
...........................................
Ing. Jan Wolf
primátor

Ověřovaté zápisu:

Vladimír Kolek, v. r.
............................................
p. Vladimír Kolek

Libor Olajec, v. r.
............................................
Mgr. Libor Olajec

Zapsala: Jana Nekardová, v.r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 26.06.2018
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